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Gıda T a r ım  ve Hayvancılık 
Bakanı  A h m e t  E ş r e f  Fak ıbaba ,  
Türk iye’nin  80 milyonluk nüfusu  

ve A v ru p a ’yı bes leyecek güce sahip 
o ld uğunu  belir terek,  “Üretic i  kazandığı 
zam an  tüketici ve sanayicinin de  kazanması  
lazım. Bunu dediğimiz, biraz bencill ikten 
ku r tu ld u ğ u m u z  an bu ülke 80 milyona 
yettiği gibi A v ru p a ’yı da  diğer ülkeleri de 
besleyecek güç ted i r” dedi.

A n k a ra  T icare t  O d a s ı ’nın (A T O )  
düzenlediği  “ Sürdürü leb i l i r  Besicilik 
P ane l i”nin  açılışında konuşan  Bakan 
Fak ıbaba ,  ta r ım  ve hayvancılık sek tö rünü  
ayağa kaldıracakların ı  bel ir terek,  “ Biz 
ü re ten  insanın  elini öperiz .  Ü re ten  insanın 
yan ında  olacağız. D ü rü s t  iş adam ının ,  
sanayicinin, 80 milyonluk ailemizin ve 
tüketic inin  yan ında  o lacağız” dedi.

“ Besicilik a lan ında  ithalat hepimizi

üzüyor” diyen Bakan  Fak ıbaba ,  nü fusun  
ve refah  seviyesinin artmasıyla birlikte 
üret im in  yetersiz kaldığını be l i r te rek  şunları  
söyledi:

“ Devle t  hayvan yetiştirmez, i thala t  
yapmaz.  İş adam lar ı  d u ru rk en  devlet iş 
adam lığ ına  soyunmaz. A m a  b u n a  n eden  
m ecb u r  kaldık, o n u n  sebepler in i  gö rm em iz  
lazım. Ben ist iyorum ki 80 milyon insanımız 
et  yesin.” Besicilik hayvanını E t  ve Süt 
K u r u m u ’n un  ge t i rm em esi  gerektiğini 
vurgulayan Fak ıbaba ,  “ E linde  karkas et 
olması lazım, gerekirse  piyasaya hızlı bir 
şekilde karkas et le  m ü d ah a le  e tmesi  lazım. 
M ü d a h a le  etmesi gerek ir  mi? Vallahi 
gerekm ez.  E tik  kura l la r  içerisinde eğer  
üreticiyle sanayici, a radaki  arkadaş la r  
birbirleriyle iyi anlaştıkları takdirde ,  T a r ım  
Bakanlığının başka işi yok n e d e n  et alsın 
sa ts ın?” ifadelerini kullandı.

ATO'nun düzenlediği'Sürdürülebilir Besicilik'paneline katılanJSıcIa 
Tarım ve Hayvancılık Bakanı Fakıbaba, Türkiye'nin 80 milyonluk 
nüfusu ve Avrupa'yı besleyecek güce sahip olduğunu söyledi ®

KONUŞMACILAR

PANEL İLGİ GORDU
Yönetim Kurulu Başkanı Faik Yavuz, ATO 
Başkan Yardımcıları Mehmet Aypek ve 
Mustafa Derya!, ATO Yönetim Kurulu, Meclis 
ve Komite Üyeleri, bürokratlar, tarım ve 
hayvancılık sektörünün temsilcileri katıldı.

Sürdürülebilir Besicilik Paneli'nde Ankara 
Üniversitesi Ziraat Fakültesinden Prof. Dr. 
Numan Akman, Et ve Süt Kurumu (ESK)
Genel Müdür Vekili Ethem Kalın, Atatürk 
Üniversitesi Veteriner Fakültesinden  
Prof. Dr. Armağan Hayırlı ve Saray Tarım 
ve Hayvancılık Genel Koordinatörü Nadir 
Yürüktümen konuşmacı olarak yer aldı.

A T O  Y ö n e t im  K u ru 
lu Başkanı Gürse l  Baran  
da  konuşm asında ,  tarım 
s e k tö rü n ü n  tü m  ülkeler  
için stratejik  bir  ö n em e  
sahip  o lduğunu  bel ir 
terek ,  “ Mevcut tarım 
sis temini verimli hale 
ge t i re rek  bitkisel ve hay
vansal üre t im i a r t ı rm ak  
ve doğal kaynaklar ın  
yöne t im inde  d ö n ü şü m e  
gitmek, toprağı,  suyu ve 
d iğer  üre t im  araçlarını  
d ah a  verimli kullanm ak 
ve israfı aza l tm ak  z o ru n 
dayız” dedi.

Birleşmiş Milletler 
G ıd a  ve T ar ım  Ö rgü-  
t ü ’n ü n  bu yılın baş lar ında

yayımlanan “G ıda  ve T a 
rımın Geleceği:  Eğilimler 
ve M eydan  O k u m a la r ” 
başlıklı r ap o ru n a  göre, 
g ıda güvenliğinin iklim 
değişikliği, doğal kaynak
ların yok  olması gibi n e 
denler le  tehlike al t ında 
o lduğuna  vurgu y apan  
Baran,  “ Dünya nüfusu
nun  2050 yılına k ad a r  
yaklaşık 9 milyar insana 
ulaşması bekleniyor.  N ü 
fus ar t ıyor  am a  ta r ım da  
kullanılan top rak  ve su 
kaynakları  artmıyor.  N ü 
fusa parale l  o la rak  a r tan  
gıda ihtiyacını karşı lamak 
için üretimi a r t ı rm am ız  
gerek iyor” diye konuştu.

Altındağ Özdemir Gürocak İlkokulu'nun 
yöresel kıyafetli öğrencileri Irmak Naz 
Öcalan ve Arda Babuz, açılış konuşmaları 
öncesinde, Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanı 
Ahmet Eşref Fakıbaba'ya çiçek sundular 
ve süt ikram ettiler. Açılış konuşmalarının 
ardından ATO Başkanı Gürsel Baran, Bakan 
Fakıbaba'ya günün anısına plaket ve Ankara 
Tiftik Keçisinin yününden üretilmiş kaşkol 
takdim etti.
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